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Zápis 
z 16. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 22. června 2021 v sále Obecního úřadu 
ve Vřesině. 
Přítomno bylo 13 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 
na youtube.cz. Fyzicky se neúčastnil žádný občan a na youtube.cz bylo v různých časových 
intervalech připojeno celkem 19 osob.  

 
1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 
Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:00 hodin a přivítala všechny 
v sále i sledující on-line na 16. zasedání zastupitelstva obce Vřesina.  
Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila Lenku Josefusovou, ověřovateli zápisu určila 
Janu Šandalovou a Martina Válka. 
Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. Byli 
omluveni dva členové zastupitelstva. Při účasti třinácti členů bylo zastupitelstvo 
usnášeníschopné. 
Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání.  
Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky.  
Starostka nechala hlasovat o navrženém programu. 
 
16/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 16. zasedání Zastupitelstva obce 
Vřesina. 

1) Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 15. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Finanční výbor 

5) Finanční záležitosti 

a) Plnění rozpočtu 1. – 5. 2021 

b) Rozpočtové opatření č. 5/2021 

6) Závěrečný účet SOH 

7) Závěrečný účet SOMH 

8) Smlouva o spolupráci - Střednědobý plán sociálních služeb a souvisejících 

aktivit pro Hlučínsko - východ 

9) Dodatky ke smlouvám o kotlíkových půjčkách 

10) Různé 

11) Interpelace členů zastupitelstva obce 

12) Diskuse občanů 

13) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 0 
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Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

2. Kontrola usnesení 15. zasedání ZO 
Starostka – přednesla body usnesení 15. zasedání zastupitelstva obce a připomněla co vše se 
řešilo. Přednesla informaci, že vše, co bylo na minulém zasedání probíráno, je radou obce 
řešeno. Upravené znění programu kotlíkových půjček je vyvěšeno. Závěrečný účet je vyvěšen, 
pozemek 740/59 je zpět v majetku obce. Ověřovateli zápisu byli pan Jiří Bečica a pan Aleš 
Klech. 
Zeptala se přítomného ověřovatele na jeho vyjádření k zápisu.  
Konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu žádné připomínky a se zápisem souhlasí.  
Pan Jiří Bečica se k zápisu vyjádřil písemně, se zápisem souhlasí a nemá k němu žádné 
připomínky. 
K zápisu neměl nikdo ze zastupitelů žádné dotazy. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 
z 15. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina, konaného dne 29. dubna 2021.  
 
3. Informace o činnosti rady a starostky obce 
Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 
Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 
zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu.  
Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 
zápisu. Hovořila především o dotaci z MFČR ohledně elektroinstalace na ZŠ Vřesina, 
podaných žádostech o dotace a získávání výsledků, dále o řešení vyúčtování dotace na areál 
koupaliště (vyplacená dotace, připravuje se závěrečná zpráva) a řešení koncepce komunikace, 
která je zpracovávána v rámci dotace na úřední desky a jednání s kolegy starosty v rámci této 
dotace. Stále se řeší komplexní pozemkové úpravy, budeme dále pracovat na tom, aby se 
zvýšila bezpečnost s ohledem na vodní živel. Dále poděkovala hasičům z jednotky obce, 
zaměstnancům obce, panu Jiřímu Jandovi, Davidovi Harasimovi, Agrozea Darkovičky a všem, 
kteří se podíleli na úklidu po bleskové povodni 13. května. Proběhla aktualizace povodňového 
plánu. Starostka vyzvala zastupitele i občany, aby v případě jakýchkoli dotazů ji kontaktovali 
osobně nebo telefonicky, že je všem k dispozici. 
Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 
rady obce.  
Petr Rončka: Kdo bude garantem za obec u Strategie rozvoje sportu a zda už je nějaká 
představa? 
Starostka: Základní kostru už máme sestavenou, během prázdnin proběhnou setkání se spolky, 
aby se stanovily konkrétní cíle. Garantem za obec je pan Radek Kupka. Z NSA je možné během 
5 let získat až 800 tis. Kč na úpravu zázemí nebo bezbariérovost. Dotace budou vypisovány 
každý rok a každá obec do 3000 obyvatel má tyto peníze získat. 
 
Zastupitelé neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 
rady obce a starostky obce.  
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4. Finanční výbor 
Starostka požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 
Jaroslav Smolka – finanční výbor jednal online od 15. do 18. 6. 2021 v počtu 5 členů a za obec 
se účastnila paní starostka. 
Projednávaly se 2 body: Stav a plnění rozpočtu 1-5/2021 a Rozpočtové opatření č. 5/2021 
přičemž byly navrženy následující usnesení: 
Finanční výbor bere na vědomí stav a plnění rozpočtu za 1. až 5. měsíc 2021 
Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu obce Vřesina schválit rozpočtové opatření č. 5/2021 
Zpráva finančního výboru je přílohou tohoto zápisu. 
 
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů nějaký dotaz k předsedovi finančního výboru?  
Zastupitelé neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 
výboru ze dne 18. června 2021. 
 
Starostka předala slovo panu Klechovi, aby dále vedl schůzi. 
 
5. Finanční záležitosti 
a) Plnění rozpočtu 1. – 5. 2021 

Starostka – z pohledu příjmu myslím, že jsme na tom velice dobře i když nám nevyšly dotace 
z MMR na opravu OÚ a na řešení opravy povrchů komunikací. Daňové plnění je příznivé, 
k 1.1.2021 bylo na účtech 36 mil. Kč, což je o cca 3 mil. více než jsme plánovali, ale tato částka 
se neprojevuje v rezervě ani nikde jinde, je to uschováno pouze ve financování. Co se týče 
výdajů: na komunálních službách k 3.6. jsme dostali do majetku RD našich opatrovanců 
(zaplatili jsme 2,2 mil. Kč), dále 307 tis. Kč za pozemek, čímž nám zbývá 450 tis. Kč (lze použít 
dále). Stejně je na tom činnost místní správy, kde jsou 4 mil. Kč z čehož se zaplatí výtah cca 
2,1 mil. Kč a 450 tis. Kč na elektronickou úřední desku (bude se řešit na podzim, bude kryto 
dotací), proto se tyto položky navyšují v připravovaném rozpočtovém opatření. K plnění 
rozpočtu jste dostali i srovnání za minulé roky. 
 
Aleš Klech – má někdo ze zastupitelů nějaké dotazy? 
 
Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí plnění rozpočtu 
1. – 5. 2021. 
 

b) Rozpočtové opatření č. 5/2021 
Starostka – navrhované rozpočtové opatření je v příjmech 300 tis. Kč navýšení z důvodu 
vyšších splátek za návratné finanční výpomoci, 726 tis. Kč je dotace z IROPu přes MAS 
Hlučínsko (získali jsme 856 tis. Kč na IT vybavení do ZŠ – částka je rozložena na investiční a 
neinvestiční část v příjmech). Co se týče výdajů – jsme schopni na silnicích a jiných 
záležitostech ušetřit nějaké částky. Z důvodu projektu z MAS navyšujeme hodnotu o 
200 tis. Kč. U komunálních služeb a územního rozvoje z důvodu postupného „odcházení“ 
techniky – sekačka vyžaduje časté opravy, a po úvahách i s techniky obce jsme s radou jednali 
o tom, zda by nebylo vhodné pořídit komunální traktor s patřičným vybavením, k čemuž jsme 
si nechali zpracovat 2 typové nabídky (nákup traktoru, nakladače předního s kombinovanou 
lopatou k nakládání sypkých materiálů, ramenová sekačka k sečení šikmých ploch, mulčovací 
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hlava, nosič pro kontejnery, mulčovač na trávu a zimní sněhový pluh, dále bychom chtěli pořídit 
2 kontejnery, které bychom využili i v rámci sběrného dvora, o který bychom chtěli na podzim 
žádat. Zabývali jsme se otázkou, zda toto pořídit. Firma, která nám seče poldr má technické 
problémy a jiní poskytovatelé nemají čas nebo kapacitu, ruční sečení našimi techniky je 
limitované fyzickými silami a časem s ohledem na množství zeleně v obci. Úprava plochy 
traktorem by byla mnohem efektivnější, byli bychom v této oblasti soběstační, nezávislí na 
dodavatelích a úpravu zeleně bychom mohli provádět dle potřeby. Co se týče kontejnerů – 
v případě sečení musí s každým plným košem technik sjet až k OÚ, aby jej mohl vysypat. 
V případě sečení poldru nebo aleje, stráví náš technik víc času svážením trávy než sečením. 
Pokud bychom měli techniku a kontejner, kontejner by se přistavil k místu sekání a odpadly by 
cesty k OÚ s každým plným košem trávy. 
Padly různé alternativy ke koupi traktoru, jako třeba pořídit pouze sekací rameno, mulčovač za 
náš traktor Vega, který máme již několik let. Bohužel navržený mulčovač nelze použít na náš 
traktor vzhledem k technickým parametrům našeho traktoru (bylo to konzultováno 
s odborníkem), muselo by být pořízeno menší rameno. Tato varianta by byla sice levnější, ale 
my bychom chtěli širší využití nové techniky – nejen na sečení trávy, ale i na odhrnování sněhu, 
nakládání sypkých směsí. Byla bych ráda, kdybyste nás v naší myšlence podpořili. 
Co se týče řešení OÚ, my jsme v 02/2021 žádali o dotaci na opravu OÚ (oprava schodů, dlažeb, 
omítek a zázemí sálu – nová rozšířená kuchyň, rozšíření toalet, bar na stejném patře). Tato 
změna už je povolena jako změna stavby před dokončením. Předpokládaná částka v rámci PD 
je 4,5 mil. Kč, je zde velká rezerva ve vybavení kuchyně, vše z vybavení nemusí být 
realizováno, ale byla bych ráda, kdybychom se posunuli vpřed. Proběhne veřejná zakázka, 
uvidíme, jaká bude celková cena s ohledem na současné zdražení stavebních materiálů.      
Dále jsme v rozpočtovém opatření po intervenci předsedy finančního výboru navýšili částku na 
volby na 40 tis. Kč a do rezervy jde částka 846,5 tis. Kč, což je dotace z MAS (věděli jsme, že 
dotace bude, ale nevěděli jsme, kdy dostaneme právní kvalifikaci pro zahrnutí částky do 
rozpočtu). 
Aleš Klech – děkuji paní starostce. Má někdo ze zastupitelů nějaké dotazy? 
 
Petr Rončka – jaký je záměr s domem opatrovanců, pokud se tady všechno spraví? Kdo 
projektoval opravy OÚ? Budeme tady mít restauraci? Přijde mi, že výbava kuchyně odpovídá 
hotelovému zařízení. 
Starostka – dům opatrovanců po úpravě bude sloužit pro přesun kluboven složek KRAS, 
Včelaři a Hasiči. Po výběrovém řízení na PD byl osloven pan Ing. Pavel Hlaváček v 12/2020. 
V rámci dotace se počítalo se značnou modernizací kuchyně – není nutné všechny položky 
realizovat, jedná se o variantní řešení. Rádi bychom měli vybavení lepší, než je v současné 
chvíli k dispozici. 
Jaroslav Smolka – Zmínil bych rozpočtové opatření. U příjmové části nemám výhrady, ale u 
výdajové části by bylo lepší čerpat rezervu než ponižovat částky a říkat jim úspory. Co se týče 
traktoru, tak po zvážení všeho mi přijde nejlepší si nákup traktoru pořádně rozmyslet. Osobně 
bych využil stávající techniku (dokoupení ramena na sečení) a dále bych nakoupil služby. Je 
třeba řešit i obsluhu a parkování. Co se týče OÚ, tak také zaslouží pořádné zvážení ne šít to 
horkou jehlou.  
Starostka – upřesnila, že o stavebních úpravách OÚ se zastupitelstvo informovalo již 12/2020 
kdy se řešilo podání žádosti o dotaci na tuto akci. Do výdajů v rozpočtu dáváme u dotací pouze 
spoluúčast obce, jinak vzhledem k objemu žádaných dotací by rozpočet na straně výdajů 
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výrazně převyšoval příjmy. O těchto věcech mluvíme již hodně dlouho, při podání žádosti o 
dotaci již byl hotový projekt, řeší se to cca od 09/2020. Co se týče traktoru – máme domluvené 
parkování i uskladnění příslušenství a jsou k dispozici 3 řidiči. Současný traktor nesplňuje 
technické parametry pro použití navrhovaného ramene, nabídka je na jiný traktor. 
Proběhla diskuze nad navrhovaným ramenem. Pavel Keller jeho vhodnost konzultoval 
s odborníkem, který toto rameno na náš traktor nedoporučil. Pan Rončka chtěl vědět, proč 
zastupitelé neobdrželi předloženou nabídku traktoru? Bylo sděleno, že nabídka byla pouze 
orientační/pracovní k zjištění přibližné ceny a možností, které existují – proběhne výběrové 
řízení s konkrétními parametry. Nyní se schvaluje pouze množství financí nikoli konkrétní 
nabídka. Diskutoval se i sněhový pluh a jiné příslušenství – obec by byla v mnoha věcech 
soběstačná. Starostka vyzvala zastupitele, aby v případě, že by chtěli vědět k něčemu víc, aby 
jí oslovili a ona jim informace ráda poskytne. 
Znovu se probrala úprava rozpočtového opatření - podrobně. 
 
Aleš Klech se poté zeptal, zda má někdo ze zastupitelů další dotazy a jelikož nebyly, vyzval 
přítomné k hlasování. 
 
16/5b Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2021. 
 
Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 2             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy 
 
 

6. Závěrečný účet SOH 
Aleš Klech – požádám paní starostku o informace k tomuto bodu. 
Starostka – materiály, které jste dostali k prostudování, nám byly doručeny z SOH. Součástí 
závěrečného účtu je zpráva o výsledku hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí 
Hlučínska za rok 2020 ze strany Moravskoslezského kraje a včetně Zprávy Kontrolní a revizní 
komise při Sdružení obcí Hlučínska o výsledku kontroly hospodaření dobrovolného svazku 
obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2020. Sněm SOH závěrečný účet schválil na svém 
posledním zasedání dne 25. 5. 2021.  

Co se týče fungování SOH – v Rohově byl odvolán starosta, který byl členem rady SOH, místo 
něj byl zvolen jako nový člen rady starosta Kobeřic. 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nějaký dotaz. 
Nikdo neměl dotazy. 
 
Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí závěrečný účet 
dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2020 včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2020 ze 
strany Moravskoslezského kraje a včetně Zprávy Kontrolní a revizní komise při Sdružení obcí 
Hlučínska o výsledku kontroly hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska 
za rok 2020. 
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7. Závěrečný účet SOMH 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – opět i zde byly všechny podklady doloženy ze SOMH. Sněm starostů závěrečný 
účet schválil 28. 4. 2021. Myslím, že není potřeba k závěrečnému účtu více doplňovat. Bylo 
lehce upraveno znění výsledku projednání. 
 
Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nějaký dotaz. 
Zastupitelé neměli dotazy. 
Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí schválený závěrečný 
účet Svazku obcí mikroregionu Hlučínska za rok 2020, včetně Zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO Svazek obcí mikroregionu Hlučínska, 
IČ 70951047 za rok 2020 a Zprávu o výsledku kontroly hospodaření Svazku obcí mikroregionu 
Hlučínska za rok 2020. 

 
8. Smlouva o spolupráci - Střednědobý plán sociálních služeb a souvisejících aktivit 

pro Hlučínsko - východ 
Aleš Klech – požádám opět paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – již na minulém zasedání jsme hovořili o nové Základní listině komunitního 
plánování. S ohledem na všechny související činnosti je potřeba dořešit schválení i smlouvy 
o spolupráci na střednědobém plánu sociálních služeb. Smlouva je připravená pro Hlučínsko – 
východ společně. Hlavně jde o zavázání se k tomu, že budeme poskytovat informace, které 
pracovní skupiny po nás budou chtít a budeme se pracovních skupin v případě potřeby 
zúčastňovat. Jedná se třeba o účasti na dotazníkových šetření. Jedná se o sociální služby, 
komunitní rozvoj, domovy seniorů a navazující služby, jako charitní služby nebo chráněné 
bydlení.  
Aleš Klech se zeptal na dotazy. 
Jelikož žádné dotazy nebyly, přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat o navrženém usnesení 
v tomto znění: 
 
16/8 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje uzavřít s městem Hlučín, Svazkem obcí 
mikroregionu Hlučínska a dalšími spolupracujícími obcemi daného mikroregionu smlouvu 
o spolupráci na komunitním plánování a přípravě Střednědobého plánu sociálních služeb 
a souvisejících aktivit pro Hlučínsko-východ na období 2022 – 2025. 

 

Hlasování: pro 13                                       proti 0                            zdržel se 0 
 
Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy.  
 
9. Dodatky ke smlouvám o kotlíkových půjčkách 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – i v tomto bodě jednání se opíráme o dokument schválený na minulém zasedání, kdy 
jsme řešili úpravu programu o poskytování návratných finančních výpomocí. Byl prodloužen 
termín realizace výměn kotlů do 30. 6. 2022 a s tímto právě souvisí návrh na uzavření dodatků 
ke kotlíkovým půjčkám. Žádostí máme podaných 5 a všechny byly zastupitelům předloženy. 
Dodatek samotný zmiňuje také pouze úpravy termínů, které byly smluvně uzavřeny. 
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Aleš Klech – má někdo nějaký dotaz k tomuto bodu? 
Jelikož žádné dotazy nebyly, přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat o navrženém usnesení: 
 
16/9 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje uzavření dodatků ke smlouvám č. 6/2020, 
9/2020, 14/2020, 16/2020 a 18/2020 o poskytnutí návratné finanční výpomoci z Programu na 
Poskytování návratných finančních výpomocí na předfinancování náhrad stávajících 
nevyhovujících zdrojů tepla na pevná paliva za nový nízkoemisní zdroj. 

Hlasování: pro 13                               proti 0                            zdržel se 0         

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy.  
     
10. Různé 

Paní starostka převzala slovo a seznámila zastupitele s obsahem bodu Různé.  

a) Plánované stavební akce v druhé polovině roku  
Dotace na projekt zídka u kostela byla schválená (cca 230 tis. Kč, projekt je na 280 tis. Kč – 
náš podíl je 20 %). Při realizaci se spojíme s farností, aby se najednou opravily obě části zídky. 
Dále se řeší projekt na výstavbu nové komunikace na Veverkovci. Došlo k převodu pozemků 
k protažení ulice Mírová (veřejné prostranství široké 8m). Dále bychom chtěli nechat zpracovat 
projekt na komunikaci Kozmickou. 
 

b) Kulturní akce v druhé polovině roku 
Chtěla bych také připomenout všechny akce plánované v druhé polovině roku – nejdříve nás 
čeká Turnaj tří konců – TJ Vřesina, Myslivecké odpoledne, Dožínky, Ukončení prázdnin, na 
začátku září cyklovýlet s Polským partnerem - vše dle aktuální epidemiologické situace. Věřím, 
že se akce podaří a situace nám dovolí vše realizovat. 
 
c) Informace z městské policie 
Místostarosta hovořil o spolupráci s městskou policií, o provedených kontrolách a jejich 
výsledcích. Informoval také o čipování kol v naší obci. 
 
Starostka se zeptala, zda má někdo nějaké dotazy k bodu různé? 
Vilém Hluchník – Bude se někdo účastnit za obec pohřbu pana Roberta Bečici? 
Starostka – za obec se určitě zúčastníme. Kytice je také objednaná. 
Nikdo neměl další dotazy. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace 
o plánovaných stavebních a kulturních akcích v druhé části roku 2021 a činnosti městské policie 
Hlučín. 

 
11. Interpelace členů zastupitelstva 
 

Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz. 
 
Petr Rončka – rád bych, aby se městská policie zabývala množícími se průjezdy nákladních 
vozů v ranních hodinách po ulici U Sadu. 
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Místostarosta – městská policie se průjezdem obcí bude zabývat, až budeme mít řádné dopravní 
značení, které by mělo být 1.9.2021. 
Jaroslav Smolka – můžu vědět přibližný časový harmonogram postupu na OÚ, kdy bude možné 
používat sál, klubovnu? 
Starostka – Budeme poptávat zpracovatele VŘ, předpokládáme zahájení soutěžení v polovině 
07/2021. Doufáme, že nejpozději na začátku září se začne pracovat a chceme, aby vše bylo do 
konce roku hotovo, aby OÚ byl připraven na plesovou sezónu. Přístupnost klubovny zatím 
nejsme schopni zaručit, bude záležet na dohodě s dodavatelem. 
Jaroslav Smolka – zajímal by mně cílový stav? 
Starostka – kanceláře se dle původních záměrů přesunou do 4. patra, hasičská klubovna bude 
prozatím o patro níž. 
Jana Šandalová – chtěla bych poděkovat za rychlou reakci a řešení situace, když večer 
17.6.2021 se ztratil tlak vody. Na naší ulici je problém s tlakem vody často, lze to nějak řešit? 
Starostka – nyní je problém s večerním zaléváním a napouštěním bazénů a 17.6.2021 ještě 
dočerpával Píšť. Problém byl v celé obci, ale bohužel s tím nejsme schopni nic udělat. 
 
Nikdo neměl další dotaz. 
 
12. Diskuse občanů 
 

Občané nebyli přítomni. 
 
13. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání. Poděkovala 
zastupitelům za práci, kterou odvádějí, za studium materiálů a připomínky k jednání. Ještě 
jednou poděkovala za pomoc při povodních, pozvala všechny na plánované akce spolků a 
kulturní komise, požádala o vyplnění dotazníku ke koncepci komunikace. Nabídla všem 
možnost kdykoli se na cokoli zeptat a v 19:27 ukončila zasedání. 
 
 
                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 
         Starostka obce 
 
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Josefusová 
 
Zápis jsem si přečetla, nemám k němu připomínky Mgr. Jana Šandalová:  
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Martin Válek:  
 
 
Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 
2. Informace o činnosti rady 
3. Informace o činnosti starostky 


